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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 23.12.2022, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 153 din 19.12.2022 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr.  153/19.12.2022. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe watsapp şi suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare taze şi impozite locale 2023 

2. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local 

  

Se supune la vot ordinea de zi. 

 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare taxe şi impozite locale 2023 

 

Dl.. primar - prezintă proiectul de hotărâre. Am propus menţinerea taxelor la nivelul din 

anul 2022, indexate cu rata inflaţiei. A fost înaintat la comisii.  

Dl. Angheluşi - proiectul trebuie analizat punct cu punct. Dacă vor fi propuneri de 

modificare se vor supune aprobării consiliului local fiecare în parte. 

Dl. Grădinaru - în acest proiect sunt câteva puncte unde putem noi interveni. Restul 

propun să mergem aşa cum este în proiect. Nu are rost să pierdem timpul cu punctele unde nu 

putem interveni. 

Dl. primar - există precizări clare legate de persoanele juridice, care nu îşi actualizează 

valoarea impozabilă a construcţiei. Am propus majorarea procentului de scutire acrodat 

maşinilor hibrid, la 75 %. 

Discuţii legate de taxe şi explicaţii în general. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 
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2. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local 

 

Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. Sunt banii primiţi pentru anumite categorii de 

cheltuieli strict indicate, bani pentru căldură şi bani pentru plată factură proiect modernizare 

iluminat public. Acesta este finalizat şi trebui plătită lucrarea. Factura a fost înaintată pentru 

verificări la AFM, a fost verificată şi ni s-au dat banii pentru plată. De aceea am făcut şedinţa 

mai devreme pentru a avea timp să se încarce bugetul şi să putem plăti banii pentru căldură, 

către populaţie. 

Dl. Grădinaru - legat de acest proiect, ce mai este de plătit la acest proiect? 

Dl. primar - AFM-ul plăteşte doar C+M. Am trimis la verificare, a durat destul de mult şi 

am primit banii. Se v-a plăti C+M. Mai sunt de plătit diverse sume către diverse insituţii, ca 

exemplu Inspectoratul de Stat în Construcţii şi altele. Banii se cheltuiesc strict pentru ce trebuie. 

Sunt două devize, unul estimativ iniţial şi unul final. Acesta din urmă poate fi mai mare sau 

chiar mai mic. Ordonatorul de credite poate veni în faţa Consiliului Local în cazul în care este 

necesară vreo majorare, altfel nu.  

Dl. Grădinaru - în şedinţa din 05.12.2022 aţi spus că la ultima rectificare aţi pus bani la 

burse şi asistenţi personali . Dar aţi pus bani şi la fondul de premii deşi nu se pot acorda? Nu 

ne-aţi spus în şedinţa de atunci. Nici consilierii dumneavoastră nu ştiau. De anul viitor vă rog să 

ne informaţi cât mai bine şi pe noi. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru. 

 

Dl. primar- vă aduc la cunoştinţă că am semnat două contracte pentru două proiecte noi: 

Modernizare drumuri şi Elaborare PUG, chiar dacă sunt persoane care au fost împotrivă. PUG-

ul este foarte important, vom scoate la licitaţie şi sperăm să găsim pe cineva care să dorească să 

realizeze lucrarea. Este foarte mare, chiar dacă sunt mulţi bani nu prea doreşte multă lume. 

Dl. Grădinaru - îmi puteţi spune cine este împotrivă? 

Dl. primar-  pot să vă arăt din arhivă când aţi votat împotrivă la drumuri şi la gaz. 

Dl. Grădinaru - aţi semnat contractul cu gazul? 

Dl. primar - îl vom semna, trebuie doar să aveţi răbdare.  

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

   LUCA PETRONELA                         LUNGU CORNEL 


